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Rywin i... koniec?
Arm tanszLq

czego nowego do :3- sprawy - ko-
mentorval Ziobro,

TfittrTEII

-W kodetrsre, do ktorego ocwolu-
je sig ustawa o komisji Sledczej, zapi-

Dezposrecilo z\ilTzareJ z cal.4 aret1,
to te2 tutaj jest zasadnicza dla mnie

w:tJr-..
MichalMajewski

zmienii w zale2no5ci od tego, co jeszcze

trzeba bqdzie zrobii.

- Staramy siq jak najdokladniej wyla6nii
wszystkie okoliczno5ci tej sprawy bez

wdawania sig w politykg - powiedzial,,Rz"

prokurator. Zapytany, czy lo oznacza.2e
prokuratura pozostawi komisji Sledczej

uslalenie, czy i kto slal za Bywinem, od-
powiedzial:

- Te okoliczno6ci wiq2q siq z zazutem
poslawionym podejrzanemu, w uiqzku z

tym sq wyla6niane. - Teza, 2e nasze po
stqpowanie ogranicza siq do Rywina, jest

blqdna - dodal.

- Czy w czasie, w kt6rym zgodnie z tym, co

zapowiedzial minisler sprawiedliwoSci, ma

zostac zakoriczone Sledztwo, prokuratuna

udowodni i postawi zarzuty ewentualnym

zleceniodawcom Rywina? - zapylali6my.

- Proszq o pytania na pi6mie - odparl Ka-
pusta..

Fq:.;-- twierdzajqcych istnisEE{es I-o, 3o"-
'b@l tycznelstolqcej za E/tir€r. rsr. llr?
rg :: galsigodAgorytapork. ZaTa;ae+
rlidur*- nakzakoriczenieSledara lzae.
t*lrj- 2e prokuratoay zame(ae ls€,ztt gp

r bn:t- tylko o platnq protekcp ra*a*aiac
H- rc wyja6nianie polityczrys Aa-.l\ ':/nrsji
lrmu - Sledczej.

nrc : Wnioski takie wynikaiq zattr z oe<la-
, {FH-: racji zakoiczenia Sledrra * qaqu 7 -
r.tEc:E 8 dni, kt6rq minister spra*tedlilcx$i

Grzegorz Kurczuk zba' Tcrnaszowi Na-

m,* lqczowi, szefowi kom,qr siedczej. jak iz
iprnr-n:: tempaprzesluchanizacawanych
r#. -,:; Swiadkom pyta6. Prc<"aturq - tak przy-

najmniej wynika z p cicalnych komuni-

*ih

rokuraluna r*: =rla ornq-
czas wystarczaa.rt r*cw"r
-aniwyklrcry.-r ar:c-

katdw - interesowalo gl6wnie stanowi-

sko Swiadkdw w sprawie projeKu nowe-

lizacji ustawy o radiofonii itelewizji. O to

pylani byli m.in. Robert Kwiatkowski,

prezes TVP, i Andrzej Zargbski, doradca
prywatnych medi6w.

Jak twierdzi prokuratura, zadawane byly

te2 pytania dra2liwe, m.in. dotyczqce

zwiq4k6w z Rywinem. Nie zwerylikowala

iednak - jak dotychczas - prawdziwo5ci

odpowiedzi. Nie przesluchano 2adnych

innych Swiadk6w ni2 wymienieniw tek-

Scie,,Gazety Wyborczej".

Nasze wnioski potwierdzajq prawnicy.

- Pamiqtam publiczne zapowiedzi pre-

miera Leszka Millera i ministra Grzego-

za Kurczuka,2e sprawa musi byi do

koica wyjaSniona. Minisler Kurczuk

m.h. w,,Rz" uiawnil, 2e wydal prokuratu-

rze polecenie rozszerzenia Sledztwa

tak2e na tlo sprawy Rywina. Jest malo

prawdopodobne, by dalo sig to zrobii w
tak kr6tkim czasie, w jakim - zgodnie z

tym, co teraz podano - ma zostai za-

koriczone Sledztwo - powiedzial mec.

Jerzy Naumann. Jego zdaniem pojawia-

nie siq w sprawie nazwisk ze Swiata po-

lityki, filmu i medi6w dowodzi,2e sprawa

nie zamyka sig w niewielkim krqgu os6b

z jednego 6rodowiska. - Dzialanie pro-

kuratury pokazuje, 2e przyjqto wersjq

Sledczq ograniczajqcq to postqpowanie

tylko do w4tku Rywina, nieobejmujEcq

calo5ci problemu. Politycy ewentualnie

zamieszani w sprawq ptatnej protekcji

powinni jednak ponieSi odpowiedziaF

noSi karnq, a nie tylko politycznq, i pro-

kuratura nie mo2e siq wyrqczai komisj

Sledczq - dodal mec. Naumann.

Zygmunt Kapusta, szef Prokuratury Ape-

lacy.inej w Warszawie, twierdzi, 2e podany

termin zakoriczenia Sledztwa mo2e siq
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Ludowcy nie trac4 nadziei, ze dostanq stanowiska

Wiceministrowie we mgle
Postulat nominacji dla PSL-o-
wskich wiceministr6w nie ma Zad-

nego zwiqzku z pracq komisji Sled-

czej - stwierdza kategorycznie wi-
cepremier Jaroslaw Kalinowski.
Ma nadziejq, ie r6wniei premier
Leszek Miller nie bqdzie wiqzal obu
spraw. Ludowcy postanowili jednak
nie eskalowad tego koalicyjnego
sporu i zwr6cili siq do lider6w SLD
o spotkanie.

Kilka dni temu, przy okazji re-
konstrukcji rz4du, ludowcy przypo-

mnieli sw6j postulat, by premier po-

wolal ich przedstawicieli na stanowi-
ska wiceministr6w w resortach kul-
tury i spraw zagr anrcznycb.. Leszek
Miller w wwiadzie radiowym zapo-

wiedzial jednak, 2e nie podejmie de-

cyzji w tej sprawie, dopdki nie zakori-
czy rracy komisja Sledcza badaj4ca
aferg Rywina. Nie chce bowiem -
jak m6wit - by obie sprawy traktowa-
ne byly jak koalicyjny handel. Jed-

nak wiceprezes PSL Eugeniusz Klo-
potek nazwal to ,,szantaiem" izapo'

wiedzial, 2e na wypowiedl Millera
zareaguje byi moZe Naczelny Komi-
tet Wykonawczy PSL.

Wczoraj jednak NKW nie zajmo-
wal sig t4 spraw4, a politycy PSL wy-
ra2ali jedynie nadziejg, 2e nominacje
dla wiceministrow mimo wszystko
niebawem nastApi4 i nie b9d4 l4czo-

ne z prac4 komisji Sledczej.

- Wi4zanie nominacji z ptac1
komisji Sledczej jest bzdur4 - powie-

dziat ,,R2" wicepremier i lider PSL
Jarostaw Kalinowski. - S4dzq, 2e

premier te2 tego nie bgdzie wi1za!-
dodat.

- To jest kwestia realizowania zo-

bowi4zari i wiarygodno6ci drugiej
strony - przekonlnral wiceprezes Ja-

nusz Dobrosz. - Jeieli Sojusz m6wi,
2e nie doroSliSmy do tych resortow, to
p)4amy, do czego, zdaniem koalicjan-
ta, doroSliSmy. Czy tylko do popiera-
nia niepopularnych ustaw do brania
odpowiedzialno6ci za spory w rodzi-
nie SLD? - pytal.

Azy Leszek Miller zmieni zatem
swoje postanowienie i tozpaffzy

wnioski ludowc6w przed koricem
pracy komisji Sledczej? - Nie stysza-

lem 2adnej innej wypowiedzi pre-
miera w tej sprawie ni.2ta z,,Sygna-
l6w dnia" - odpowiedzial rzecznik
rz4du Michal Tober.

Nie wykluczone, 2e o nomina-
cjach wiceministr6w liderzy koalicji
bgd4 rozmawiad podczas spotkania,
o jakie po wczorajszym posiedzeniu
NKW prezes Kalinowski zwr6cil sig

do premiera i lidera SLD Leszka Mil-
lera. - Byloby to spotkanie kierow-
nictw obu ugrupowari koalicyjnych,
glownie poSwigcone sprawom parla-

mentarnym - inlormowal szef Klubu
PSL Zbigniew Kulmiuk. Ludowcy
chc4 rozmawiai m.in. o kontrower-
syjnej ustawie o ustroju rolnym, a

takie o przygotowaniach do referen-

dum europejskiego.

- Po tojest koalicja, by uzgadniai
wszelkie sporne sprawy. Je2eli taka
jest wola wladz PSL, spotkanie lide-
r6w koalicji powinno sig odbyi - po-

wiedzial,,Rz" sekretarz generalny

SLD Marek Dyduch. P.S.


